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Protokół Nr XX/2016

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 24 maja 2016 r.

Sesję otworzyła Pani Helena Ańymowicz - Przewodnicząca Rady Gminy Mietków słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przylvitała wszystkich zebranych - Prezesa
Stowarzyszenia Klubu Seniora Panią Kamilę Czmiel, Kierownika Biura Prewencji z Komisariatu w
Kątach Wrocławskich Parra Macieja Bobrowskiego, sohysów Gminy Mietków - szczego|nie
serdecznie przywitaŁa nowego sołtysa wsi Maniów _ Panią Bogumiłę Bielak. Na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i poinformowała, że wprowadza się do porządku obrad 3 punkty tj.:
,,Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego
Frrnduszu ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na wykonanie rozbudowy
ciągu tecbnologicznego w Stacji Uzdatniania Wody w Mietkowie'', ,,Podjęcie uchwały w sprawie
przyjęcia do realizacji ,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Mietkó#' oraz ,,Podjęcie
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/90/2015 Rady Gminy Mietków z dnia 28 puździemika
2015 r. w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi wtocławskiemu na budowę chodników przy
drogach powiatowych w miejscowościach w miejscowościach Maniów Mały i Maniów Wielki
Gmina Mietkód'.
Następnie przedstawiła porządek obrad z wprowadzonymi punktami:

1. Otwarcie Sesji.
2' Ptzyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 26.04.f016 r,
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego części wsi Domanicę.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VV41l2015 Rady Gminy Mietków z dnia
27 kwietnia2}I5 r. w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na 2016 rok.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia poŻyczki długoterminowej ze środków

Wojewódzkiego Frrnduszu ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na
wykonanie rozbudowy ciągu technologicznego w Stacji Uzdatniania Wody w Mietkowie'

8' Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji ',Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla
Gminy Mietków''.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/90/2015 Rady Gminy Miętków z dnia
f8 paŹdziernika 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi wrocławskiemu na
budowę chodników przy drogach powiatowych w miejscowościach w miejscowościach
Maniów Mały i Maniów Wielki Gmina Mietków.

10. Wnioski i interpelacje radnych.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie Sesji.

W związku z wprowadzeniem 3 puŃtów, Przewodnicząca' Rady Gminy Mietków zatządziła
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad ze zmianami.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad2.
PrzewodniczącaRady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji'

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za',.
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie
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Ad 3.
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego
przestrzennego części rł si Domanice.

_ Adam Kozarcwicz .Wójt Gminy - wyjaśnił' że jest to zmiana

planu zagospodarowania

na wniosek jednego z
mieszkańców wsi Domanice, który ma swoje plany, co do wykorzystania tego terenu.

Proj ekt uchwały został wyświetlony projektorem.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr VV41i2015 Rady Gminy Mietków z dnia 27 kwietnia
2015 r. w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.

_ Ireneusz Słoma _ Seketarz Gminy - wyjaśnił, żę zmiana uchwaly wiąże się ze zmianą
sołtysa we wsi Maniów.

Projekt uchwały został wyświetlony projektorem.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za'''
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta j ednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok.

_ Regina ozga _ Skarbnik Gminy _ poinformowała' że w wyniku debaty w komisjach Rady
projekt uchwały zmienił się. Wynika to z przeslnięÓ środków na rea|izację pomocy dla
Powiatu Wrocławskiego na budowę chodników w Maniowie Małym i w Maniowie
Wielkim. Przedstawiła zmienione kwoty tj. - wydatki bieżące _ 14 662 32I,53 zł' (w
projekcie było 14 727 321'53 zł.) oraz wydatki majątkowe _z 130 217,00 zł. (w projekcie
było 2 065 217,00 zł.) i powiedziała, ie pozostałe dane w projekcie zostająbez zmian.
Następnie przedstawiła projekt uchwały poprawiony.

Glosowa|o l5 radnych _ oddano | 5 g|osów .,za...
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad 6.
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.

_ Regina ozga _ Skarbnik Gminy _ wyjaśniła' że w budżecie zostały wprowadzone wolne
środki 492 000'00 zł i należy je wprowadzió do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Było to
omawiane na posiedzeniu komisji Rady' ale aby przyb|tzyó sołtysom wyjaśniła co zostało
wprowadzone do przedsięwzięó realizowanych w przyszłych latach: . modemizacja
budynków oświatowych na |ata 2018-2019 - kwota 1 000 000,00 zł' ; polepszenie
dostępności do intemetu na |ata 2017 -2018 . zadanie realizowane wspólnie ze Starostwem i
8 gminami-257 439,00 zł. - nasz koszt 15% wartości zadania.

Głosowało i5 radnych _ oddano 15 głosów ',za',.
Przewodnicząca stwierdziła, Że lchwała została podjęta j ednogłośnie.

Ad 7.
Uchwała w sprawie zaciągnięcia poĘczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu
ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na wykonanie rozbudowy ciągu
technologicznego w Stacji Uzdatniania Wody w Mietkowie.

' Regina ozga _ Skarbnik Gminy - wyjaśniła, że zaciągnięcie pożyczki vńąŻe się z rea|izacją
zadania inwestycyjnego _ rozbudowa ciągu technologiczrrego Stacji Uzdatniania Wody w
Miętkowie _ 431 000,00 zł. Sfinansowanie nastąpi w lipcu. Stwierdziła, że jest możliwośó
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zaciągnięcia pożyczki na pręferencyjnych warunkach Z oprocentowanięm f'.70%o' spłata w
|atach 2017.2020, w tegorocznym budżecie jest zapis . do kwoty 700 000,00 zt. z
Wojewódzkiego Funduszu ochrony Srodowiska możemy uzyskaó dofinansowania 75oń
wartości kosztów kwalifikowanych tego zadania, a VAT odzyskamy z US po roz|iczenil
zadania.
Następnie przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ',za',.
Przewodnicząca stwierdziła' ie lch:wała została podjęta j ednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie przyjęcta do realizacji ,'Planu Gospodarki Niskoemisyjnej d1a Gminy
Mietków',.

_ I. Słoma _ Sekretarz Gminy - wyjaśnił, że projekt ten zastępuje poprzednią uchwałę podjętą
w 2015 r. ' gdyżjest wskazane, Że musi byó konkretny zapis ,,przyjmuje się do rea1izacji.'.
Następnie przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ',za''.
Przewodnicząca stwierdziła, ie uchwała została podjęta j ednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIl90/2015 Rady Gminy Mietków z dnia 28 puŹdziemika
2015 r. w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi wrocławskiemu na budowę chodników przy
drogach powiatowych w miejscowościach w miejscowościach Maniów Mały i Maniów Wielki
Gmina Mietków.

_ wójt _ wyjaśnił, że zmiana uchwały związana jest z tym, żze przyjęIiśmy udzielenie pomocy
w kwocie 100 000'00 zł, ale po wyliczeniach wyszto, Że musimy dotożyć jeszcze 100
000,00 zł. - realizowany jest program ,'Bezpieczna droga'' w którym gminy wspólnie z
powiatem ponoszą kosŹy w układzie 50Yo na 50Yo, . żeby zrównoważyć te układ w tym
roku gmina 200 tys, z} - powiat 300 tys. zł.' w roku 2017 gmina 300 tys. ń. - powiat 300
tys. zł., a w roku 2018 gmina 400 tys. zł. _ powiat 300 tys. zł.

Następnie przewodnicząca przedstawiła tytuł projektu uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta j ednogłośnie.

Ad 10.
Wnioski i interpelacje radnych
- Paweł Wacławek _ radny - w imieniu swoim i mieszkańców zwrócił się z prośbą o
zabezpieczenie w budżecie środków na miejsce spotkań w Maniowie Małym - podobnie jak w
Dzikowej, aby środki z Funduszu Sołeckiego mogły byó ptzęznaczonę na inne cele _ w tym roku
środki z FS przeznaczone zostały na budowę ogrodzenia, planowane jest zrobienie tam altany,
boiska, co zę środków firnduszu potrwa kilka lat.

Ad  11 .
Sprawy różne

. Andrzej Pietruszka _ Z-ca Przewodniczącego Rady _ poinformował, że plzygotowane
zostało pismo do Urzędu Marszałkowskiego do Wydziału Transpońu , w sprawie
zatrzymywania się na stacji Mietków szynobusu relacji Wrocław Główny _ Swidnica' Po
wystosowaniu pisma w 2013 r. szynobus zatrzymywał się od grudnia 2014 r. do marca 2016
r. . Poprosił o podpisanie pisma przez Wójta i Przewo dniczącą Rady Gminy a Sołtysów i
Radnych prosimy o podpisy na liście, które załączymy do pisma.
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wójt - powiedział, że odbyło się XXI Śpiewanie nad wodą'', które w tym roku
eksperymentalnie zotganizowule zostało w Maniowie na cyplu. opinie są pozyty\,me w
związku z czym w przysztym roku również spróbujemy zorganizować tą imprezę w
Maniowie. Podziękował sohysom, radom sołeckim i wszystkim t1'rn osobom, które
ptzyczyniły się do zorganizowania tej imprezy.
P. Wacławek _ zwrócił się z prośbą o wystąpienie do Starostwa Powiatowego o
zamontowanie lustra w Maniowie Małym _ lustro było w tym miejscu, ale ktoś często
rczbijal i od roku już w ogóle nie ma tego lustra.
Wójt _ odpowiedział, że ponowione zostanie pismo odnośnie tych dwóch luster
Anna Brańka _ radna _ zaprosiła wszystkich 4.06.f016 r. do Domanic na Swięto lilaka.
H. Artymowicz _ 'Pruewodnicząca RG _ poinformowała, że od Wójta oftzyrnała bilety na
występ zespołu ,,Sląsk'' we Wrocławiu w hali stulecia w dniu 5.06.2016 r. i poprosiła, że
jeżeli ktoś nie będzie mógł pojechaó' to prosi o ZwTot biletów, z których skorzystają
członkowie Klubu Seniora' Będzie informacja o której wyjazd autobusu.
A. Pietruszka - zwróciL się do sołtysów, którzy mają zaplanowane imprezy 4.5 i |6.17
czerwca aby pamiętali o wykoszeniu boisk.
Wójt _ powiedział' że jutro będzie koszone boisko w Borzygniewie i poprosił o zgłoszenie,
gdzie jt' zoslało boisko wykoszone.
Przewodnicząca RG - poprosiła o wykoszenie koło przystanku i koło strzrży pożamej w
Milinie.

Ad1.f.
Przewodnicząca Rady Gminy Helena Art}mowi cz zan:lknęła Sesję słowami ,,Zamykam Sesję Rady
Gminv Mietkó#'.

Protokołowała:
Genowefa Chabzda .cząca
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